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JEGYZİKÖNYV 
 
Készült: Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató Társulás 
Társulási Tanácsa 2014. március 21-én 08.45 órakor, Felsılajoson a Faluházban megtartott rendkívüli 
ülésérıl. 
 
Jelen vannak:   Basky András   elnök 
   Juhász Gyula   alelnök 
   Majoros István   Tanács Tag 
   Makainé Antal Anikó Tanács Tag 
   Kun János  Tanács Tag 
   Czigány Lajos   Tanács Tag 
  
    
    
Tanácskozási joggal meghívottak: dr. Balogh László jegyzı 
     Muhariné Mayer Piroska aljegyzı 
       
 
Egyéb meghívottak:  Rostásné Rapcsák Renáta intézményi referens 
    Kovács Gábor építésügyi ügyintézı 
    Kocsis Györgyné óvodavezetı 
         
Jegyzıkönyvvezetı:  Terenyi Helga 
 
Basky András elnök: Tisztelettel köszöntöm a mai ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, hogy a 
Társulási Tanács ülése határozatképes, mert a 10 fı Tanács Tagból Lajosmizse részérıl 1 fı, 
Felsılajos részérıl 5 fı van jelen, összesen 6 fı. Józsáné dr. Kiss Irén, Sebık Márta, Belusz László és 
Kollár László Tanács Tagok bejelentéssel vannak távol az üléstıl.  
A jegyzıkönyv hitelesítı Sebık Márta Tanács Tag, aki az alakuló ülés alkalmával megválasztásra 
került. Mivel ı most nem tud jelen lenni, így megkérem Juhász Gyula alelnököt, hitelesítse majd a 
jegyzıkönyvet. 
 
Juhász Gyula alelnök: Rendben, elfogadom a hitelesítést. 
 
Basky András elnök: A meghívóban két napirendi pont szerepel, megkérdezem, hogy van-e még 
valakinek egyéb napirendi pont tárgyalására javaslata. Amennyiben nincs, kérem aki a napirendi 
pontokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. Megállapítom, hogy a Társulási Tanács 6 igen szavazattal 
– ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 
 
 

 Napirend 
 

Elıterjesztı 

1. 
 
 

Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató 
Társulás Szervezeti és Mőködési Szabályzatának módosítása   
 

Basky András 
elnök 
 

2. Az Integrációs Pedagógiai Rendszer 2014. évi támogatásának igénybevétele a 
Meserét lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsıde vonatkozásában az 
oktatási esélyegyenlıség érdekében  

Basky András 
elnök 
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1. Napirendi pont 
Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató Társulás 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatának módosítása   
 
Basky András elnök: Itt mindössze csak egy technikai jellegő módosítás történik, a kormányzati 
funkciók változása miatt, más változás nincs benne.  
 
Rostásné Rapcsák Renáta intézményi referens: A Társulási Tanács legutóbbi ülésén, február 27-én 
módosításra került az SZMSZ, melynek II. fejezet (3) a) pontja tartalmazza a Meserét Lajosmizsei 
Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsıde alaptevékenységeit, a b) pontja Lajosmizse Város 
Önkormányzata Egészségügyi, Gyermekjóléti és Szociális Intézménye alaptevékenységeit. Tekintettel 
arra, hogy Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadta a fenti intézmények 
alapító okiratainak módosítását, amelyet a kormányzati funkciók szerinti besorolás indokolt, - 
ugyanazon napon, de Tanácsülést követı Testületi ülésén - ezt a változást a Társulás Szervezeti és 
Mőködési Szabályzatán is szükséges átvezetni.   
 
Basky András elnök: Köszönöm a kiegészítést. Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata ezzel 
kapcsolatosan? Amennyiben nincs, kérem aki elfogadja a határozat-tervezetet, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató 
Társulás Társulási Tanácsa 8 igen szavazattal – Lajosmizse (1), Felsılajos (5) – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
 
13/2014. (III. 21.) TH. 
Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális  
Közszolgáltató Társulás Szervezeti és Mőködési Szabályzatának módosítása 
 

Határozat 
 

1.) Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató Társulás 
Társulási Tanácsa elfogadja az elıterjesztés mellékletét képezı Szervezeti és Mőködési 
Szabályzat módosítását, mely az elfogadása napján lép hatályba.   

2.) A Társulási Tanács felhatalmazza az elnököt a Szervezeti és Mőködési Szabályzat 
módosításának aláírására valamint az egységes szerkezető Szervezeti és Mőködési Szabályzat 
elkészítésére és aláírására. 
 

Felelıs: Lajosmizsei Közfeladat-ellátó Társulás Társulási Tanácsa, elnök 
Határid ı: 2014. március 21. 

 
 
2. Napirendi pont 
Az Integrációs Pedagógiai Rendszer 2014. évi támogatásának igénybevétele a Meserét 
lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsıde vonatkozásában az oktatási esélyegyenlıség 
érdekében 
 
 Basky András elnök: Ez is egy hirtelen történet. Ez a program már folyamatban van, most arról kell 
döntenünk, hogy ezt a pályázatot benyújtsuk.  
 
Kocsis Györgyné óvodavezetı: Szeretném elmondani, hogy a központi óvoda és a Szent Lajos utcai 
óvoda tud pályázni, mert itt eléri a 15 %-ot a halmozottan hátrányos helyzető gyermekek száma. 
Április 4-ig lehet benyújtani a pályázatot, és nyolc hónapra pályáznánk eszközökre, pedagógiai 
programokra, székre, asztalokra, játékokra, stb. A gyermeknapig szeretnénk ezt mindenképpen 
megvalósítani.  
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Basky András elnök: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
Amennyiben nincs, kérem aki elfogadja a határozat-tervezetet, kézfelemeléssel jelezze. Megállapítom, 
hogy Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató Társulás 
Társulási Tanácsa 8 igen szavazattal – Lajosmizse (1), Felsılajos (5) – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
14/2014. (III. 21.) TH. 
Meserét Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsıde 
esélyegyenlıségi pályázatának benyújtásához való hozzájárulás 

Határozat 

Lajosmizse és Felsılajos Köznevelési, Egészségügyi és Szociális Közszolgáltató Társulás Társulási 
Tanácsa támogatja, hogy a Meserét Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsıde az Integrációs 
Pedagógiai Rendszer 2014. évi támogatásának igénybevételére pályázatot nyújtson be, valamint 
felhatalmazza a Társulási Tanács Elnökét a pályázathoz szükséges valamennyi dokumentum 
aláírására. 

Felelıs: Társulási Tanács 
Határid ı: 2014. március 21. 

 
 
 
 

 
Basky András elnök: Még két dologról szeretnék tájékoztatást adni. Az Egészségház kisbuszos 
pályázata nyert 10 M Ft-ot, elindítottuk a közbeszerzési eljárást, 4 helyrıl kértünk ajánlatot. A másik 
pedig a szelektív hulladékgyőjtés. Lajosmizsén teljesen megszüntetjük a szigeteket május 31-vel, mert 
központi szeméttelepként funkcionál sajnos. A környezetvédelmi nap keretén belül bevonnánk az 
óvodásokat, iskolásokat is a programba, kampányszerően próbáljuk megoldani, hogy mindenki 
tájékozódjon róla. 
 
Juhász Gyula alelnök: Nálunk más a helyzet, itt egy sziget van, az is rendesen funkcionál. Szerintem 
nálunk szükség van a szigetre, hiszen sokan hozzák be a tanyákról a szelektív szemetet ide. De 
beszélni fogok Rudics Ákossal, hogy ez megmaradhat-e. A P+R parkolóval kapcsolatosan is megint 
mozgolódás van, és ez például a sziget helyén valósulna meg.  
 
 Basky András elnök: Én úgy tudom, hogy az Izsák-Kom-nak nincs is olyan eszköze, mellyel a 
szigetet el tudja vinni, alvállalkozókkal oldja meg, így kérdéses, hogy ezért az egyért kijön-e majd. De 
meg kell beszélni vele. 
Tekintettel arra, hogy napirendi pontjaink végéhez érkeztünk, megkérdezem, hogy van-e még 
valakinek más egyéb kérdése, bejelentenivalója, hozzászólása? Amennyiben nincs, megköszönöm a 
jelenlevık részvételét és munkáját, mai ülésünket ezennel berekesztem 09.15 órakor. 
 
 

K.mf. 
 

 
 Basky András                                    Juhász Gyula  
                  elnök                 alelnök 
                  jkv.hit. 
 
             
 


